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Az emberek többsége tájékozatlan a kábítószerekkel kapcsolatos kérdésekben, és ez érhető is.
Rengeteg kusza és pontatlan információ vesz körül bennünket, és a helyzetet csak nehezítik az
érzelmekkel színezett, nem ritkán elfogult újságcikkek. Ahhoz, hogy átláthassuk a helyzetet, a
témát alaposan, több szempontot és véleményt is figyelembe véve kell megismernünk.
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